
Bilag 1. Ansøgninger fra de to klubber om at drive de to saunaer. 

Ansøgning fra Bølgebaderne (mail 24/11 2022): 

Til Københavns kommunes kultur og fritidsforvaltning. 

 Kære Lars Anker. 

 Vi kan forstå at det politisk er blevet besluttet at der skal etableres to saunaer i Københavns Havn. 

Vi – foreningen Bølgebaderne – er en forening, der har 220 medlemmer. Vi er vinterbadere og vi 

arbejder for at skabe et fællesskab ved Bølgen, Kalvebod Brygge.  

Som vi tidligere har skrevet til den tidligere kultur og fritidsborgmester (jf. brev sendt d.13. oktober 

2021) vil vi meget gerne i dialog med kommunen om sauna-muligheder ved Bølgen, hvad enten det 

kan gøres i kommunalt regi som offentlig sauna eller i form af en forening i samarbejde med 

kommunen. 

Vi vil gerne være med i et samarbejde og stå for driften af en sauna. Vi ønsker ikke at det skal være en 

lukket sauna. Vi mener at det er vigtigt at tilbyde offentligt adgang til sauna og gus. Vi vil gerne have, at 

alle har adgang til stedet og til at blive inspireret af vinterbadning og det skønne sammenhold på tværs 

alle befolkningsgrupper. 

Såfremt der skal etableres en sauna ved Bølgen, vil vi gerne stå for driften af sauna, meget gerne i 

samarbejde med jer. 

Vi vil gerne i dialog med jer om mulighederne for at etablere en sauna ved Bølgen.  

Vi ser frem til at høre fra jer.  

Venlige hilsner 

 Tatjana t’Felt – forkvinde for Bølgebaderne 

Følg os på Facebook: (11) Bølgebaderne - "the wave swimmers" | Facebook 

  

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fprofile.php%3Fid%3D100076339713396&data=05%7C01%7C%7C65d3ba1b0c3840b05cb208dace313f16%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C638049008162267609%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=B2Hz0DavfdVqc%2Bram%2FF3yIXZyHZ8hhXTOHezqwwchnc%3D&reserved=0


Bilag 1. Ansøgning fra Københavns Badeklub (mail 11/11 2022): 

Sauna 

 

Hej Lars,  

 

Vi har hørt at Københavns Kommune er ved at få bygget to flyende saunaer, som skal placeres i havnen.  

 

Vores vinterbadningsforening, Københavns Badeklub, er på jagt efter en ny saunaløsning i havnen til 

denne vinterbadningssæson.  

 

Kan vi komme i betragtning til at varetage driften på en af de her flyende saunaer i denne vintersæson?  

 

Rigtig god weekend.  

 

Med venlig hilsen  
Stephanie Branick 

 
Stephanie Branick stephaniebranick@outlook.dk   

 

 

 

Opfølgende mail 11/11 2022: 

 

Hej Lars,  

 

Det lyder godt. Vi vil meget gerne stå for den daglige drift af en de saunaer. Vi kan også sagtens finde 

ud af, hvordan saunaen vil kunne bruges af andre end klubben. 

 

Vi er 75 medlemmer i Københavns Badeklub, og vi vil gerne have flere medlemmer. Antallet af 

medlemmer vil være afhængigt af saunakapaciteten. Vi bader lige nu i Badezone Halfdansgade på 

Islands Brygge, hvor vi havde en sauna stående sidste år, som der desværre ikke er mulighed for igen i 

år, og derfor søger vi en ny saunaløsning et andet sted i havnen.  

 

Jeg har vedhæftet vedtægterne for Københavns Badeklub.  

 

Vi ser frem til at høre mere.  

 

Med venlig hilsen  
Stephanie Branick 
 

mailto:stephaniebranick@outlook.dk

